
交通 Transportation 

與會者可依以下方式抵達會議地點： 

The conference venue can be reached by the following means of transportation: 

自行開車（國道路線） 

By Car (National Highway) 

南下 

Southbound 

沿國道一號南下 → 下永康交流道右轉 → 沿中正北路、中正南路(南向)往台南市區直行 

→ 中華路左轉 → 沿中華東路前進 → 於小東路口右轉，直走即可抵達本校。 

【自國道三號南下者，轉國道 8號(西向)，可接國道一號(南向)】 
 
Take Route 1 → Exit at Yongkang Interchange and turn right → Continue on Zhongzheng 

North Road and then on Zhongzheng South Road (southward) toward Tainan City → Turn left 

onto Zhonghua Road → Continue on Zhonghua East Road → Turn right onto Xiaodong 

Road → Go straight to reach the campus. 

【For those who take Route 3 first, please take Route 8 (westward) next to merge onto Route 1 

(southward)】 

北上 

Northbound 

沿國道一號北上 → 下仁德交流道左轉中山路(西向) → 沿中山路、東門路往台南市區直

走 → 遇勝利路或長榮路右轉(北向)，即可抵達本校。 

【自國道三號北上者，轉 86號快速道路(西向)，可接國道一號(北向）】 
 
Take Route 1 → Exit at Rende Interchange and turn left onto Zhongshan Road (westward) → 

Continue on Zhongshan Road and then on Dongmen Road toward Tainan City → Make a 

right turn at either Shengli Road or Changrong Road (northward) to reach the campus. 

【For those who take Route 3 first, please take Expressway 86 (eastward) next to merge onto 

Route 1 (northward)】 

 

搭乘火車 

By Taiwan Railway 

於台南站下車後，自後站出口（大學路），大學路左側即為本校光復校區。 
 

Get off at Tainan Station and leave through the rear exit (Daxue Road). Kuang-Fu Campus is on the left hand 

side of Daxue Road. 

 

搭乘高鐵 

By Taiwan High Speed Rail (THSR) 

搭乘台灣高鐵抵台南站者，可至高鐵台南站二樓轉乘通廊或一樓大廳 1號出口前往台鐵沙崙站搭乘台

鐵區間車前往台南火車站，約 30 分鐘一班車，20 分鐘可到達台南火車站；成功大學自台南火車站後

站步行即可到達。 

※台灣高鐵轉乘服務資訊可上網查詢 

http://www.thsrc.com.tw/tw/Article/ArticleContent/c2a8fd9d-ced6-43b1-9297-9eab4127b5ff 

http://www.thsrc.com.tw/tw/Article/ArticleContent/c2a8fd9d-ced6-43b1-9297-9eab4127b5ff
http://www.thsrc.com.tw/tw/Article/ArticleContent/c2a8fd9d-ced6-43b1-9297-9eab4127b5ff


 

Get off at THSR Tainan Station and take the Taiwan Railway Shalun Line to reach Tainan Station. 

The shuttle train runs approximately every 30 minutes and arrives at Tainan Station in about 20 minutes. It is 

only a 5-minute walk to the University from the rear station. 

※ For further transfer information, please visit the official website of Taiwan High Speed Rail: 

http://www5.thsrc.com.tw/en/ 

 

 

 

 

 

光復校區位置 

The Location of Kuang-Fu Campus 

 

http://www5.thsrc.com.tw/en/


研討會地點 (國際會議廳) 

The Location of the Conference Venue (International Conference Hall) 

 


